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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Дигитална трансформация в полза на потребителите и пациентите На 21 февруари 2022 в Брюксел бе открит 4-
дневният Глобален форум GS1 2022. Поради пандемичната обстановка форумът се провежда онлайн, като е
отчетен рекорден брой участници - над 2550 представители на Национални организации GS1 от 111 страни и
представители на индустрията от цял свят. Предвид високия брой на страните, едва ли има друг... 

Ако планирате да започнете собствен бизнес или вече имате такъв /активен по-малко от три години/, разгледайте
възможността да пребивавате в чужбина и да получите ценни знания от опитен предприемач. Програмата Еразъм
за млади предприемачи осигурява съдействие на европейски предприемачи да придобият необходимите умения
за стартиране и/или успешно управление на малък бизнес в Европа.Програмата предос... 

Министър Лорер очаква украински IT компании да преместят дейност у насТри големи IT компании са проявили
интерес да преместят свои служители от Украйна в България заради обстановката там. Това съобщи министърът
на иновациите и растежа Даниел Лорер. "До момента разговорите са на ниво проучване колко време би отнело,
как би се случил този процес както за самите програмисти, така и за техните семейст... 

Гафът по време на срещата на върха ЕС-АС поражда въпроси и размисли за бъдещите отношения на двата съюза
В края на миналата седмица световното внимание бе фокусирано върху извънредната среща на върха на
лидерите на ЕС заради Украйна. Така че последвалата я двудневна среща на върха Европейски съюз-Африкански
съюз (ЕС-АС) премина леко в сянка. Но един инцидент в началото на форума не остана незабеля... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Заглавие: Глобален форум 2022
Дата: 22.02.2022 09:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Предприемачи от Италия споделят опит и знания
Дата: 21.02.2022 10:26
Медия: Грамофона

Заглавие: Средната заплата в софтуерната индустрия вече гони 5000 лв.
Дата: 22.02.2022 07:10
Медия: Сега

Заглавие: "Дивангейт 2" и многогласието в ЕС
Дата: 22.02.2022 14:06
Медия: Политика

https://www.bcci.bg/news/18574
https://www.gramofona.com/business-jug/predpriemachi-ot-italiya-spodelyat-opit-i-znaniya
https://segabg.com/hot/category-economy/srednata-zaplata-softuernata-industriya-veche-goni-5000-lv
https://politika.bg/bg/a/view/divangejt-2-i-mnogoglasieto-v-es-100764


Крайният срок за кандидатстване е 21 март 2022 г.Единственият национален конкурс в имотния сектор "Годишни
награди на Imoti.net" и през 2022 г. продължава мисията си да стимулира прозрачното и професионално развитие
на имотния бизнес в полза на потребителите с ново, още по-обширно издание. Конкурсът, организиран от водещия
портал Imoti.net, отново ще отличи най-успешните брокери и агенции за недви... 

На 14.02.2022 г., в гр. Вашингтон, САЩ се проведе работен обяд, организиран от Търговската камара на САЩ и
Американската търговска камара в България (AmCham). Той бе даден по повод на официалното посещение в
Съединените американски щати на водената делегация от Асен Василев, заместник министър-председател по
еврофондовете и министър на финансите. В нейният състав е и министърът на енергетиката Але... 

Анализът на пазара показва, че повишението на цените на имотите е голям и вероятно ще продължи. Очаква се
да има застой, но не е ясно кога. Заговори се за балон, което е сложен въпрос. В исторически план балоните на
различни пазари са били сформирани от поведението на дадени субекти, докато тук цените идват от поведението
на субекти в други пазари и чисто икономически и социални предпоставки, коит... 

Над 80% от технологичните компании работят в столицата"Информационните и комуникационни технологии имат
потенциала да се превърнат в най-големия и силен сектор от икономиката на София. Това става ясно от
проучването на "Ендевър България", което възложихме съвместно с Фонда на фондовете и Банката за развитие.
Изключително показателно е, че още през 2020 започна увеличението на работещите в дигиталн... 

Ръстът на софтуерния сектор през 2020 г. е 15%, а според прогнозните данни за 2021 г. ще надхвърли 20.2%, което
прави софтуерният бранш един от най-бързо растящите в България независимо от световната пандемична криза в
глобален мащаб. В същото време до 2025 г. браншът ще се нуждае от нови над 32 000 работни места. Това сочат
данните от годишния Барометър за състоянието на софтуерния сектор в Бълга... 

Анализ на Агенция "Митници" установи, че за периода 2019-2021 г. има избягване на заплащането на мита и ДДС в
размер на 1 милион лева при вноса на електронни цигари за еднократна употреба. До неначислените данъци се
стига след като голяма част от вноса на еднократни електронни цигари (т.нар. електронни наргилета, вейпове) е
деклариран от вносителите с неправилен тарифен код, което води до начисляв... 

Заглавие: Стартира кандидатстването за престижните имотни отличия в седмото издание на "Годишни награди
на Imoti.net"
Дата: 21.02.2022 14:06
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Американската търговска камара в България бе домакин на делегация водена от Асен Василев в
САЩ
Дата: 21.02.2022 09:36
Медия: Publics

Заглавие: Експерти: 60 милиарда лева за кредити в банките ще запази ръста на цените на имотите
Дата: 22.02.2022 10:07
Медия: С кафето

Заглавие: Фандъкова: ИКТ може да се превърне в най-големия сектор в София
Дата: 22.02.2022 10:05
Медия: Economy

Заглавие: Софтуерният бизнес у нас се разраства дори по-бързо по време на пандемията
Дата: 22.02.2022 09:59
Медия: 3е-news

Заглавие: Агенция "Митници" установи избягване на мита и ДДС за 1 млн. лв. при вноса на електронни цигари
Дата: 22.02.2022 09:50
Медия: Конкурент

Заглавие: Нина Стоянова, БНБ: 270 млрд. лв. са разплатени през интернет у нас в началото на 2021 г.

https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/256358-startira-kandidatstvaneto-za-prestizhnite-imotni-otlichiya-v-sedmoto-izdanie-na-godishni-nagradi-na-imotinet
https://www.publics.bg/bg/news/28574/%D0%90%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D1%81%D0%BA%D0%B0_%D0%BA%D0%B0%D0%BC%D0%B0%D1%80%D0%B0_%D0%B2_%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F_%D0%B1%D0%B5_%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%BA%D0%B8%D0%BD_%D0%BD%D0%B0_%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B3%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F_%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B0_%D0%BE%D1%82_%D0%90%D1%81%D0%B5%D0%BD_%D0%92%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2_%D0%B2_%D0%A1%D0%90%D0%A9.html
https://skafeto.com/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/balgarija/%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5/165902/
https://www.economy.bg/economy/view/49737/Fandykova-IKT-mozhe-da-se-prevyrne-v-naj-golemiya-sektor-v-Sofiya-
https://3e-news.net/bg/a/view/30704/softuernijat-biznes-u-nas-se-razrastva-dori-po-byrzo-po-vreme-na-pandemijata
https://www.konkurent.bg/news/16454363829788/agentsiya-mitnitsi-ustanovi-izbyagvane-na-mita-i-dds-za-1-mln-lv-pri-vnosa-na-elektronni-tsigari
https://glasove.com/ikonomika/nina-stoyanova-bnb-270-mlrd-lv-sa-razplateni-prez-internet-u-nas-v-nachaloto-na-2021-g


Едно интервю на Спас Стамболски, отговорен редактор Бизнес новини, в Btvnovinite.bg С подуправителя на БНБ и
ръководител на управление "Банково" Нина Стоянова разговаряме за това, колко пари харчим в интернет , за
колко време паричен превод ще пристигне до получателя, ще увеличи ли еврото цените и какво е това "отворено
банкиране". На къде се насочва Европа - към забрана или регулация на криптовал... 

Агенция по вписванията напомня, че съгласно направените промени в Закона за счетоводство в края на 2019 г.,
декларация за липса на дейност се подава еднократно, а не ежегодно. Търговците и ЮЛНЦ нямат задължение и
не следва да подават нова декларация за липса на дейност, в случай че имат подадена такава декларация и
продължават да не осъществяват дейност. При възобновяване на дейността, се съставя ... 

АИКБ представи необходимите основни и специфични дигитални умения за 67 ключови професии в 13
икономически дейности 70% от предприятията в България считат, че дигитализацията е от ключово значение за
развитие на успешна дейност. Това показват данните на Асоциация на индустриалния капитал в България от
проведено изследване в 116 предприятия от 13 икономически дейности. Като най-сериозно влияние е о... 

Общо 70% от предприятията в България считат, че дигитализацията е от ключово значение за развитие на успешна
дейност. Това показват данните на Асоциация на индустриалния капитал в България (АИКБ) от проведено
изследване в 116 предприятия от 13 икономически дейности. Най-сериозно влияние е отчетено при компаниите
от "Въздушен транспорт", "Издателска дейност", "Дейности по наемане и предоставяне на ... 

Плановете на правителството да изгражда завод за производство на батерии за съхранение на енергия край
Стара Загора са били представени пред редица компании от САЩ по време на посещение на вицепремиера по
еврофодовете и финансов министър Асен Василев, енергийния министър Александър Николов и шефове на
държавни енергийни дружества миналата седмица във Вашингтон. Проявен е реален интерес към проекта... 

Управляващият орган на Оперативна програма "Околна среда" 2014-2020 (ОПОС) се е обърнал към НСОРБ с
молба за предоставянето на информация за готовността на общините за изпълнение на допълнителни мерки и
дейности, които могат да се финансират с остатъчен ресурс по приоритетна ос 2 "Отпадъци" на Програмата.
Същата е необходима за превентиране на загубата на финансов ресурс по програмата, както и за ... 

Дата: 22.02.2022 09:50
Медия: Гласове

Заглавие: Еднократно подаване на декларация за липса на дейност - за търговците и ЮЛНЦ
Дата: 22.02.2022 13:22
Медия: Грамофона

Заглавие: За 70% от предприятията дигитализация е от ключово значение за развитие на успешна дейност
Дата: 22.02.2022 14:40
Медия: Econ

Заглавие: Почти три четвърти от фирмите в България считат дигитализацията за ключ към успеха
Дата: 22.02.2022 13:36
Медия: Списание Enterprise

Заглавие: Фирми от САЩ с интерес да произвеждат батерии за ток у нас
Дата: 21.02.2022 09:37
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Допълнителни общински проекти за отпадъци за 400 млн. лв. ще получат финансиране по ОПОС
Дата: 22.02.2022 14:42
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Сериен успех
Дата: 22.02.2022 14:33
Медия: Forbes Bulgaria

https://www.gramofona.com/business-jug/ednokratno-podavane-na-deklaraciya-za-lipsa-na-deynost-za-targovcite-i-yulnc
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%97%D0%B0-70-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%BA%D0%BB%D1%8E%D1%87%D0%BE%D0%B2%D0%BE-%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%88%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D0%B9%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82_l.a_i.793316_at.10.html
https://enterprise.bg/econimics-and-business/pochti-tri-chetvarti-ot-firmite-v-balgariya-schitat-digitalizatsiyata-za-klyuch-kam-uspeha
https://www.abcnews.bg/bg/news/16454290374469/firmi-ot-sasht-s-interes-da-proizvezhdat-baterii-za-tok-u-nas
https://vestnikstroitel.bg/news/271047_%D0%B4%D0%BE%D0%BF%D1%8A%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D1%82%D0%BF
https://forbesbulgaria.com/2022/02/22/%D1%81%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BD-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%85/


Въпреки трудната обстановка 2022 г. започва с оптимизъм за предприемачите и стартъп общността в България.
Този оптимизъм се споделя и от представителите на инвеститорите, които набраха сериозен ресурс за инвестиции
в стартиращи и развиващи се компании у нас. А това, което дава допълнителна стойност и подхранва доброто
настроение в екосистемата, е натрупаният опит от по-голяма част от инвеститори... 

/КРОСС/ Страната ни ще е сред водещите производители на електрически камиони в близко бъдеще, едно
високотехнологично и иновативно производство. Това заяви министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер
при представянето на електромобила Sevic v500e – създаден и асемблиран в Пловдив, който вече е
сертифициран от европейската автомобилна организация UTAC за движение по пътищата на Европа. Българс... 

15 млн. лева са инвестициите, заложени в Плана за възстановяване и устойчивост, които ще бъдат насочени за
центрове за подготовка за предлагане на пазара и съхранение на плодове и зеленчуци 15 млн. лева са
инвестициите, заложени в Плана за възстановяване и устойчивост, които ще бъдат насочени за центрове за
подготовка за предлагане на пазара и съхранение на плодове и зеленчуци, съобщава Агрозона, ... 

Прекратяването на пандемията ще помогне и за преодоляване на белезите от "дългия икономически
COVID"Кристалина Георгиева е управляващ директор на Международния валутен фонд. Анализът й е публикуван в
нейния блог и е във връзка със срещата на страните от Г-20. Министрите на финансите и управителите на
централните банки от Групата на двадесетте могат да почерпят вдъхновение от индонезийската фраза g... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Национално представителните работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, обединени в АОБР,
изразяват несъгласие пo oтнoшeниe нa пpeдлoжeнитe в Пpexoднитe и Зaĸлючитeлни paзпopeдби нa проекта на
Зaĸoн зa дъpжaвния бюджeт изменения, свързани с промяна на статута на съдиите по вписванията, както и с
превръщането на съдебното охранително производство по вписванията в административно. Това став... 

Слушай новината От АОБР изпратиха официална позиция до правосъдния министър Надежда Йорданова и до
председателя на Комисята по конституционни и правни въпроси към 47-то Народно събрание Милен Матеев.
Писмото е относно предвижданите промени в правната уредба на съдиите по вписванията и го публикуваме без
редакторска намеса: "УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МАТЕЕВ, Национално представителните работодателски орган... 

Заглавие: Министър Лорер: България ще е сред водещите производители на електрически камиони
Дата: 22.02.2022 14:30
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: В Плана за възстановяване се залагат 15 млн. лева за пазари за плодове и зеленчуци
Дата: 22.02.2022 14:20
Медия: Econ

Заглавие: Кристалина Георгиева: Има три политически приоритета за стабилно възстановяване
Дата: 22.02.2022 14:05
Медия: Политика

Заглавие: Работодателите не са съгласни с с промяната на статута на съдиите по вписванията
Дата: 22.02.2022 13:34
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: От АОБР скочиха срещу промяната на статута на съдиите по вписванията
Дата: 22.02.2022 13:22
Медия: Новини.бг

Заглавие: Отпадат таксите за детските ясли и градини
Дата: 22.02.2022 14:38
Медия: Зов нюз

https://www.cross.bg/lorer-ministurut-elektricheski-1684989.html
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%92-%D0%9F%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%82-15-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%B8-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D1%87%D1%83%D1%86%D0%B8_l.a_i.793315_at.10.html
https://politika.bg/bg/a/view/kristalina-georgieva-ima-tri-politicheski-prioriteta-za-stabilno-vyzstanovjavane-100753
https://kmeta.bg/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B8-%D1%81-%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC/
https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/705273
https://zovnews.com/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/otpadat-taksite-za-detskite-yasli-i-gradini/


НС прие на второ четене промени в Закона за корпоративното подоходно облагане. Парламентът реши 10 % да
бъде данъкът върху социалните разходи, предоставени в натура на работници и служители и лица, наети по
договор за управление и контрол. Такива разходи са тези за ваучерите за храна. 3 % ще бъде данъкът върху
разходите в натура, свързани със собствени, наети или предоставени за ползване активи, п... 

Паникьосан от мощните протести на всички структури в МВР заради отказа на властта да увеличи заплатите им с
20%, Кирил Петков ги покани на преговори в Министерския съвет. Униформените вече водиха такива разговори и
то в присъствието на началника си Бойко Рашков, но исканото увеличение категорично им бе отказано от ортака
на Петков – Асен Василев, с аргумента, че това са възможностите на бюджета. В... 

Каква е визията на управляващата коалиция за развитие на Северозапада? Включен ли е регионът в
Националния план за възстановяване и устойчивост? Ще бъде ли неглижиран най-бедният район в Европейския
съюз и от четворната коалиция? Отговорите търсихме в "Посоките на делника".Четирима народни представители
от управляващата партия "Продължаваме промяната"- Настимир Ананиев, Димитър Ташев, Йордан Терзи... 

За отпадане на таксите за детските ясли и градини гласуваха депутатите. По Закона за местните данъци и такси се
предлага да бъдат облекчени родителите на децата в детските заведения. Във връзка с предложените изменения
в ЗМДТ се предлагат изменения и в Закона за предучилищното и училищното образование и Закона за здравето.
Парламентът реши 10 процента да бъде данъкът върху социалните разходи, пред... 

Паникьосан от мощните протести на всички структури в МВР заради отказа на властта да увеличи заплатите им с
20%, Кирил Петков ги покани на преговори в Министерския съвет. Униформените вече водиха такива разговори и
то в присъствието на началника си Бойко Рашков, но исканото увеличение категорично им бе отказано от ортака
на Петков - Асен Василев, с аргумента, че това са възможностите на бюджета. В... 

Народното събрание прие на второ четене промени в Закона за корпоративното подоходно облагане, предаде
БГНЕС. Парламентът реши 10% да бъде данъкът върху социалните разходи, предоставени в натура на работници
и служители и лица, наети по договор за управление и контрол. Такива разходи са тези за ваучерите за храна. 3%
ще бъде данъкът върху разходите в натура, свързани със собствени, наети или пре... 

Заглавие: Паникьосаният Кирил Петков отказа да вдигне заплатите на полицаите, задават се нови мощни
протести
Дата: 22.02.2022 14:32
Медия: Bunt

Заглавие: Имат ли стратегия за развитие на Северозапада новите управляващи?
Дата: 22.02.2022 14:07
Медия: Радио Видин

Заглавие: Облагат с данък ваучерите за храна
Дата: 22.02.2022 14:06
Медия: enovina.bg

Заглавие: ИЗВЪНРЕДНО В ПИК TV! Паникьосаният Кирил Петков отказа да вдигне заплатите на полицаите,
задават се нови мощни протести (ОБНОВЕНА)
Дата: 22.02.2022 14:05
Медия: ПИК

Заглавие: Парламентът реши: Отпадат таксите за детски градини и ясли
Дата: 22.02.2022 14:04
Медия: Profit

Заглавие: Защо цените на храните в Германия полудяха?
Дата: 22.02.2022 15:03
Медия: Гласът на земеделеца

https://bunt.bg/2022/02/22/panikyosaniat-kiril-petkov-otkaza-da-vdigne-zaplatite-na-politsaite-zadavat-se-novi-moshtni-protesti/
https://bnr.bg/vidin/post/101605052/imat-li-strategia-za-razvitie-na-severozapada
https://enovina.bg/novina/oblagat-s-danuk-vaucherite-za-hrana-19100/
https://pik.bg/%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D1%8A%D0%BD%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D0%B2-%D0%BF%D0%B8%D0%BA-tv-%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D1%8C%D0%BE%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BA%D0%B8%D1%80%D0%B8%D0%BB-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%BD%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%86%D0%B0%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B4-news1087055.html
https://profit.bg/balgariya/parlamentat-reshi-otpadat-taksite-za-detski-gradini-i-yasli/
https://zemedeleca.bg/2022/02/22/%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D1%83/


Германия се слави с евтините си храни. Само 12% от доходите на хората отиват за хранителни стоки и
безалкохолни напитки. Тази година обаче има огромен скок в цените. Пазарът на хлебни изделия е красноречив
пример. Хляб и различни печива в една пекарна С над 15% смята да увеличи цените на своите хлебни изделия
Оливер Клайн. Управителят на голяма верига от пекарни ще вдига цените на два пъти – през ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Да се окрупнят общините в България- това е една от темите, които обсъждат управляващите. Изчакват се
резултатите от преброяването, след което ще бъде направен анализ. "Все още не може да поемем конкретни
срокове и ангажименти за това. И е важно да кажем, че това също ще бъде обвързано и с процеса на една
финансова децентрализация, за която общините се борят много отдавна. В момента текат разговори... 

Запазва се тенденцията чужденците да разпродават имотите, които притежават в България. Това показват данни
от анализ на Българска народна банка. Вложенията на чуждестранни граждани и фирми в недвижими имоти у нас
за годината са отрицателни в размер на 7,7 млн. евро, при отрицателен нетен поток от 1,3 млн. евро и за 2020 г.
Статистиката е категорична, че след бум на пазаруване на недвижимости в ст... 

А не е ли време Цветан Цветанов, министър на вътрешните работи и дясна ръка на Бойко Борисов по времето,
когато са се разигравали събитията в Барселона, да проговори…Как така България е най-корумпираната в ЕС, но
няма нито една присъда за пране на пари от корупция? Този въпрос е особено актуален и по повод
"Барселонагейт": скандала, в който е замесено името на Борисов. От Е. Милчева. Ако българска... 

Наблюдава се крехка устойчивост на тенденцията новонаетите в софтуерните компании да са българи До 2025
година софтуерният бранш у нас ще се нуждае от нови над 32 000 работни места. Това сочат данните от годишния
Барометър за състоянието на софтуерния сектор в България, който се изготвя ежегодно от БАСКОМ със
съдействието на агенция CBN Pannoff, Stoycheff & Co., на базата на данни от близо 46... 

Икономическа полиция при Главна дирекция "Национална полиция" се е самосезирала след публикации в
медиите за неправомерни действия на столичен заместник-кмет. Обект на проверката е твърдението, че
Столичната община неправомерно е харчила целеви средства, постъпващи в нейните сметки от такса битови
отпадъци /ТБО/ за други дейности. Според изнесената информация, ежегодно в сметките на общината постъ... 

Заглавие: Окрупняване на общини- необходимо ли ни е
Дата: 21.02.2022 16:16
Медия: Радио Видин

Заглавие: Тенденция: Чужденци разпродават имотите си в България
Дата: 22.02.2022 10:11
Медия: Строителство имоти

Заглавие: "Барселонагейт" и прането на пари: защо в България няма нито една присъда за пране на пари от
корупция?
Дата: 22.02.2022 10:00
Медия: Факти

Заглавие: Софтуерният ни сектор ще се нуждае от още 32 000 специалисти до 2025 г.
Дата: 22.02.2022 09:54
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Разследва се неправомерно харчене на целеви средства от Столична община
Дата: 22.02.2022 09:54
Медия: Искра.бг

Заглавие: Разследват неправомерно харчене на целеви средства от Столичната община
Дата: 22.02.2022 09:52
Медия: Нова телевизия

https://bnr.bg/vidin/post/101604570
http://stroitelstvoimoti.com/%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D1%87%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82/
https://fakti.bg/mnenia/655170-barselonageit-i-praneto-na-pari-zashto-v-balgaria-nama-nito-edna-prisada-za-prane-na-pari-ot-korupcia
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A1%D0%BE%D1%84%D1%82%D1%83%D0%B5%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%BD%D1%83%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D0%BE%D1%89%D0%B5-32-000-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8-%D0%B4%D0%BE-2025-%D0%B3-_l.a_at.1_i.473697.html
https://www.iskra.bg/razsledva-se-nepravomerno-harchene-na-tselevi-sredstva-ot-stolichna-obshtina/
https://nova.bg/news/view/2022/02/22/358046/%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%B5%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%BD%D0%BE-%D1%85%D0%B0%D1%80%D1%87%D0%B5%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B8-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0/


Икономическа полиция при ГД "Национална полиция" се е самосезирала по медийни публикации за
неправомерни действия на столичен заместник-кмет. Обект на проверката е било твърдението, че Столичната
община неправомерно е харчила целеви средства, постъпващи в нейните сметки от такса битови отпадъци (ТБО)
за други дейности, съобщават от Министерството на вътрешните работи. От МВР уточняват, че според и... 

Руският президент Владимир Путин нареди на руските въоръжени сили да извършват действия по поддържане на
мира на територията на Донецката и Луганската народна република часове след като ги призна за независими.
Очевидец на Ройтерс забеляза колони от бойни машини, включително танкове, тази сутрин в покрайнините на
Донецк. Украинският президент Володимир Зеленски обвини Русия в проваляне на усилията... 

Коментарите на говорителката Мария Захарова идват ден, след като президентът Владимир Путин призна
независимостта на двата отцепили се украински регионаРуското външно министерство заяви във вторник, че
страната трябва да ратифицира договорите си за приятелство с Донецката и Луганската народни републики, преди
да обсъди граничните въпроси с двете територии. Коментарите на говорителката Мария Захаро... 

Руските въоръжени сили да извършват действия по поддържане на мира на територията на Донецката и
Луганската народна република! Това нареди руският президент Владимир Путин часове след като ги призна за
независими. Очевидец на Ройтерс забеляза колони от бойни машини, включително танкове, тази сутрин в
покрайнините на Донецк. Украинският президент Володимир Зеленски обвини Русия в проваляне на усили... 

Австрия обяви, че отзовава посланика си в Русия заради решението на Москва да признае независимостта на
"републиките" в Донбас. Това обяви канцлерът Карл Нехамер. По думите му действията, обявени от руския
президент Владимир Путин снощи, противоречат на Минските споразумения, а военните на Русия вече са
получили заповед да се насочат към Източна Украйна. Австрия - традиционно по-предпазлива от дру... 

Съгласно указите, подписани от Путин, в самопровъзгласилите се Донецка и Луганска народни републики се
настаниха руски войски, за да изпълняват т. нар. от него "миротворчески функции".Решението му поражда
опасения, че руските "миротворци" скоро може да преминат украинската граница. Късно снощи ООН свика съвета
за сигурност заради действията на Москва, която беше обвинена в нарушаване на междунаро... 

През тази година Министерството на образованието и науката (МОН) ще предложи промени в Закона за висшето
образование (ЗВО) и Закона за развитие на академичния състав (ЗРАС) Те ще са съобразени със Стратегията за

Заглавие: Путин обяви Донецката и Луганската народни републики за независими, изпрати войски да
поддържат мира там
Дата: 22.02.2022 09:38
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: Русия: Прекалено рано е да се говори за границите на спорните региони в Източна Украйна
Дата: 22.02.2022 14:20
Медия: Факти

Заглавие: Напрежението ескалира: Путин изпраща танкове и БТР-и в Донецк и Луганск
Дата: 22.02.2022 14:06
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Австрия отзовава посланика в Русия
Дата: 22.02.2022 14:01
Медия: Шум.бг

Заглавие: Първи реакции след като Русия призна независимостта на креатурите си в Донбас (обновена)
Дата: 22.02.2022 13:43
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Реформата във висшето образование започва от атестацията на преподавателите
Дата: 22.02.2022 14:22
Медия: Dunavmost

https://vevesti.bg/267693/putin-obyavi-donetskata-i-luganskata-narodni-republiki-za-nezavisimi-izprati-voyski-da-poddarzhat-mira-tam/
https://fakti.bg/world/655507-rusia-prekaleno-rano-e-da-se-govori-za-granicite-na-spornite-regioni-v-iztochna-ukraina
https://www.pbnovini.com/balgariya/2022/naprezhenieto-eskalira-putin-izprashta-tankove-i-btr-i-v-donetsk-i-lugansk/
https://www.shum.bg/article/222107/
https://www.cash.bg/articles/10599/parvi-reakcii-sled-kato-rusiya-prizna-nezavisimostta-na-kreaturite-si-v-donbas-obnovena
https://www.dunavmost.com/novini/reformata-vav-vissheto-obrazovanie-zapochva-ot-atestatsiyata-na-prepodavatelite


развитие на висшето образование в Република България (2021-2030 г.) и ще бъдат обсъждани със Съвета на
ректорите и всички заинтересовани страни, предаде БТА. Целта е да се подобрят качест... 

След седмици пазене в тайна, отричане и отклоняване на въпросите днес Министерството на образованието най-
накрая официално оповести плана си за обединяване на висши училища. Пресцентърът на МОН изпрати
съобщение до медиите, докато в Софийския университет тече заседание на Съвета на ректорите, на което
министър Николай Денков преставя плана си пред ръководителите на висшите училища. Ще го приемат л... 

Служители на музеи, галерии и библиотеки излязоха на протести в няколко града днес. Мотивът е недостатъчно
финансиране на културните институции, предвидено в бюджета за тази година. "Не убивайте българските музеи" е
призивът, с който протестират работещите в институциите, организирани от националната федерация "Култура"
към КТ "Подкрепа". В София протест имаше пред Националната библиотека. "Работе... 

Заглавие: МОН обяви плана си за обединяване на университети
Дата: 22.02.2022 14:15
Медия: OFFNews

Заглавие: Десет пъти по-малко средства от поисканите изкараха на протест служители в музеи и библиотеки
Дата: 22.02.2022 14:25
Медия: Дневник

https://offnews.bg/obshtestvo/mon-obiavi-plana-si-za-obediniavane-na-universiteti-770926.html
https://www.dnevnik.bg/bulgaria/2022/02/22/4315055_deset_puti_po-malko_sredstva_v_bjudjeta_ot_poiskanite/
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